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E9_94_80_E5_91_98_E5_c28_645548.htm Patterns Weve been

expecting you. We are glad you could come. Welcome to China /

Nanjing / our bank Is this your first trip to Nanjing? / Is this the first

time that you come to Nanjing? I hope you will enjoy your stay here

/ have a good time here. 句型 我们一直在恭侯您。 很高兴您能

来。 欢迎您到中国／南京／我行来。 这是您第一次来南京吗

？ 希望您过得愉快！ Dialogues 1 (At the airport) A：Hello, I am

John Smith. B：Weve been expecting you, Mr. Smith. I’m Li Lin

from ICBC, Nanjing Branch. A：Oh, nice to meet you, Mr. Li. B

：May I help you with your suitcase? A：Oh, thank you, but I can

manage it myself. B：Would you please put them in the trunk? A

：Oh, sure. Is that OK? B：OK. Please fasten your seat belt. We will

soon be on the expressway. 对话 1 （在机场） A：您好，我是约

翰史密斯。 B：我们一直在恭侯您，史密斯先生。我是中国

工商银行南京分行的李林。 A：哦，很高兴见到您，李先生

。 B：我可以帮您提行李吗？ A：哦，谢谢，我自己来。 B：

请把它们放在车斗里，可以吗？ A：好的。这样可以吗？ B

：可以。请系好您的安全带。我们很快要上高速公路了。 2 A

：Welcome to Nanjing, Mr. Smith. B：Thank you. Im very glad to

meet you. A：Is this your first trip to Nanjing? B：Yes. And Ive

never been to China before. A：I hope you will enjoy your stay here.

B：I will. Thank you very much. 2 A：欢迎您到南京来，史密斯

先生。 B：谢谢。很高兴见到您。 A：这是您第一次来南京



吗？ B：是的。我之前从来没有来过中国。 A：希望您在这

里过得愉快。 B：我会的。非常感谢。 3 A：Excuse me, but are

you Mr. Green from the United States? B：Yes, I am. A：We are

glad you could come, Mr. Green. Is this the first time that you come

to China? B：No. Ive been to China three times. A：Which cities

have you been to? B：Well, Ive been to Beijing and Shanghai. But it

’s the first time I come to Nanjing. A：I hope you will have a good

time here. Mr. Green, this is Mr. Li Lin. Xiao Li, this is Mr. Green

from the United States. C：Nice to meet you, Mr. Green. I am the

manager of the International Business Department. Welcome to our

bank. B：Thank you. Im very pleased to be here. 3 A：请问您是美

国来的格林先生吗？ B：是的。 A：很高兴您能来，格林先

生。这是您第一次来中国吗？ B：不，我来过中国三次了。

A：您去过哪些城市？ B：我去过北京和上海。但这是我第一

次来南京。 A：希望您在这里过得愉快。格林先生，这是李

林先生。小李，这是美国来的格林先生。 C：很高兴见到您

，格林先生。我是国际业务部的经理。欢迎来我行。 B：谢

谢。我很高兴来这里 欢迎进入：2010年外销员课程免费试听 
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